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PROTOKÓŁ NR X/2022 
z obrad X Sesji Nadzwyczajnej  Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
która odbyła się w dniu 21 lipca 2022r. w godz. 15:00 – 15:40, 

w sali 129 A Urzędu Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 

Podjęto uchwały: 
 
X.149.2022 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
X.150.2022 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 

X.151.2022 w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
pedagogów, pedagogów specjalnych, 
psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych, doradców zawodowych oraz 
nauczycieli przedszkoli i innych placówek 
przedszkolnych pracujących z grupami 
obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, 
zatrudnionych w szkołach, dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

X.152.2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr II.14.2018 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 25 stycznia 2018r. 
w sprawie ustalenia opłat za świadczenia w 
publicznych przedszkolach prowadzonych przez 
Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

X.153.2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII.81.2019 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 8 sierpnia 2019r. w 
sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Miasto 
Jastrzębie-Zdrój oraz określania granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, od 1 września 
2019 roku, zmienionej Uchwałą Nr III.36.2021 
Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 25 marca 
2021 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XIII.81.2019 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 
8 sierpnia 2019r. w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych 
przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz określenia 
granic obwodów publicznych szkół podstawowych, 
od dnia 1 września 2019 roku, 

X.154.2022 w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 
nadzorcze Wojewody Śląskiego, w którym 
unieważniono Uchwałę Nr VII.99.2022 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 26 maja 2022r. w 
sprawie zmiany nazwy V Liceum 
Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu 
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Szkół Nr 5 w Jastrzębiu-Zdroju, 

X.155.2022 w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 
nadzorcze Wojewody  Śląskiego, w którym 
unieważniono Uchwałę Nr VII.101.2022 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 26 maja 2022r. w 
sprawie rozpatrzenia petycji, 

X.156.2022 w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego 
Urzędu Pracy w Jastrzębiu-Zdroju. 

 

Ad .1. 
Otwarcie X Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta, stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
Otwarcia X Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój dokonał 
Przewodniczący Rady Miasta – Piotr Szereda, który powitał zebranych. Na 
podstawie listy obecności, stwierdził prawomocność obrad.  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji wraz z projektami uchwał 
otrzymali wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad .2. 
Wybór Komisji uchwał i wniosków.  
 
Alina Chojecka – Radna Rady Miasta  
 - W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam do pracy Radnego 
Jarosława Potępę - wyraził zgodę. 
 
Tadeusz Sławik– Radny Rady Miasta  
 - W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam do pracy Radną 
Angelikę Garus-Kopertowską- wyraziła zgodę.  
 
Głosowanie radnych: za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że skład Komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.   
 
Ad.3 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Angelika Garus-Kopertowska - Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
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Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Proszę o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały.  
 
Dariusz Holesz - Skarbnik Miasta 
 - Szanowni Państwo konieczność zwołania Sesji Nadzwyczajnej wiążę się z 
możliwością złożenia wniosku do 6 edycji Polskiego Ładu. Musimy zabezpieczyć 
środki finansowe na wkład własny do tego projektu. Możliwa suma do złożenia 
wniosku to 100 mln. zł. Mamy przygotowany wniosek na 99 mln. 950 tys. zł. Wkład 
własny to prawie 2 mln. zł. Warunki nowego programu obejmują skomunikowanie 
terenów inwestycyjnych. Komunikujemy tereny inwestycyjne, które są w  
Skrzyszowie (Gmina Godów), tereny w Moszczenicy i na Bziu. W ramach 
skomunikowania proponujemy w mieście przebudowę ulicy Dąbrowskiego, budowa 
dalszej części ulicy Moszczeńskiej, ul. Kasztanowa, ul.  Towarowa, ul. Wyzwolenia 
i ul. Libowiec. Jeżeli chodzi o pozostałe zadania to miasto otrzymało środki z JSW 
na plac zabaw przy PP nr 23 oraz PP nr 20. Zwiększamy wydatki o 350 tys. zł na 
parking i przebudowę układu komunikacyjnego przy SP nr 15 oraz zwiększamy 
wydatki na MOK – datacja 130 tys. zł na remont pomieszczeń w których będzie się 
mieścić GHM.  
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Czy ktoś z państwa radnych chce zabrać głos z temacie tej uchwały? 
 
Tadeusz Sławik 
 - Proszę o doprecyzowanie na jakim odcinku Armii Krajowej remont będzie 
prowadzony? 
 
Roman Foksowicz 
 - Wniosek w wysokości ponad 99 mln. zł (2% wkładu własnego) złożony jest na 
remont odcinka  ul. Wyzwolenia do ul. Ranoszka, ul. Kasztanowa i przebudowa 
terenów inwestycyjnych po byłej KWK Moszczenica która wcześniej była planowana 
– do ul. Kasztanowej od ul. Towarowej, ul. Dąbrowskiego do granicy ze 
Skrzyszowem, ul. Libowiec. Wszystkie remonty dróg , które od lat przesuwaliśmy 
ze względu na brak środków są w tym wniosku.  
 
Tadeusz Markiewicz 
 - Co jest powodem rezygnacji z budowy stanowiska mycia pojazdów w JZK? Czy 
modernizacja ul. Jagiełły rozpocznie się zgodnie z planem? Mieszkańcy  
ul. Młyńskiej, ul. Mickiewicza i ul. Gagarina pytają o plany remontu? 
 
Robert Cichowicz 
 - Jeżeli chodzi o stanowisko mycia pojazdów to nie rezygnujemy z tego zadania. 
W porozumieniu z Dyrektorem JZK doszliśmy do wniosku, że pilniejsza jest sprawa 
rozszerzenia funkcjonalności PSZOK-u poprzez utwardzenie terenu wokół  hali  
w której jest PSZOK w celu umieszczenia dodatkowych kontenerów dla PSZOK-u. 
JZK dokupi mobilny aparat do czyszczenia samochodów.  
 
Roman Foksowicz 
 - Jeżeli chodzi o ul. Jagiełły to został ogłoszony konkurs na fundusz dróg 
samorządowych gdzie jest możliwość pozyskania do 50% dofinansowania dzięki 
temu będzie można zrealizować większy zakres remontu. Na ul. Mickiewicza 
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projektujemy odwodnienie. Jeżeli chodzi o ul. Gagarina to w ramach szkód 
górniczych musi nawierzchnia zostać naprawiona. Popisana jest umowa na 
realizację pierwszej części ul. Młyńskiej czyli  budowa ronda (ul. Podhalańska, ul. 
Zielona i ul. Młyńska) i części ul. Młyńskiej do skrzyżowania z ul. Zamłynie. W 
drugim etapie mamy pozyskane środki z Polskiego Ładu na stałą część ul. Młyńskiej 
i ulic przyległych aż do cmentarza.  
 
Tadeusz Sławik 
 - Remont ul. Kasztanowej to bardzo dobra wiadomość. Zakończylibyśmy wówczas 
budowę dróg na obszarze po byłej KWK Moszczenica.  
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr X.149.2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, została przyjęta głosami: za – 20, 
przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
 
Angelika Garus-Kopertowska - Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok wraz z autopoprawką.  
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr X.150.2022 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, została przyjęta głosami: za – 20, przeciw 
– 0, wstrzymujących się –0. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
 
Angelika Garus-Kopertowska - Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 
logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych oraz nauczycieli 
przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami 
obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, zatrudnionych w szkołach, dla 
których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 
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Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Proszę o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały.  
 
Monika Dudacy – Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji  
 - W związku ze zmianą ustawy o systemie oświaty wprowadza się stanowisko 
pedagoga specjalnego. Wprowadzamy pedagoga specjalnego do katalogu 
specjalistów. Wszyscy specjaliści mają pensum 20 godzin a nauczyciele przedszkoli 
22. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr X.151.2022 w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów 
specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 
doradców zawodowych oraz nauczycieli przedszkoli i innych placówek 
przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i 
dzieci młodsze, zatrudnionych w szkołach, dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, została przyjęta głosami: za – 
20, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 
 
Angelika Garus-Kopertowska - Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II.14.2018 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 25 stycznia 2018r. w sprawie ustalenia opłat za 
świadczenia w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Miasto Jastrzębie-
Zdrój, 

Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Proszę o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały.  
 
Monika Dudacy – Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji  
 - W dniu 21 czerwca w Monitorze Polskim ukazało się obwieszczenie Ministra 
Edukacji i Nauki, które mówi o waloryzacji złotówki na 1,14 zł. W związku z 
powyższym proponuje się zmianę uchwały. 
 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Czy ktoś z państwa radnych chce zabrać głos z temacie tej uchwały? 
 
Andrzej Matusiak 
 - Jest podwyżka 14%? 
 
Monika Dudacy 
 - Tak. Jest to obligatoryjna podwyżka.  
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Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr X.152.2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr II.14.2018 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 25 stycznia 2018r. w sprawie ustalenia 
opłat za świadczenia w publicznych przedszkolach prowadzonych przez 
Miasto Jastrzębie-Zdrój,  została przyjęta głosami: za – 20, przeciw – 0, 
wstrzymujących się –0. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
 
Angelika Garus-Kopertowska - Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII.81.2019 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 8 sierpnia 2019r. w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz 
określania granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od 1 września 2019 
roku, zmienionej Uchwałą Nr III.36.2021 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 25 
marca 2021 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII.81.2019 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 8 sierpnia 2019r. w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz 
określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 
2019 roku 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy nastąpiły jakiekolwiek zmiany? 
 
Monika Dudacy – Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji  
 - Tak. W związku z nowymi nazwami ulic zostały zmienione odnogi tych ulic.  
W obwodzie SP nr 1 doszła ulica Czesława Miłosza i Wisławy Szymborskiej.  
W obwodzie SP nr 16  - ulica Złota, Swojska i Srebrna.  
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr X.153.2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII.81.2019 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 8 sierpnia 2019r. w sprawie ustalenia planu 
sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto 
Jastrzębie-Zdrój oraz określania granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych, od 1 września 2019 roku, zmienionej Uchwałą Nr 
III.36.2021 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 25 marca 2021 roku w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XIII.81.2019 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z 
dnia 8 sierpnia 2019r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz 
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określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 
września 2019 roku,  została przyjęta głosami: za – 20, przeciw – 0, 
wstrzymujących się –0. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
 
Angelika Garus-Kopertowska - Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 
nadzorcze Wojewody Śląskiego, w którym unieważniono Uchwałę Nr VII.99.2022 
Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 26 maja 2022r. w sprawie zmiany nazwy V 
Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 5 w Jastrzębiu-
Zdroju, 

Piotr Szereda 
 - Rozumiem, że będziemy wnosić skargę, czy mamy szansę wygrać? 
 
Monika Dudacy 
 - W uzasadnieniu Wojewody Śląskiego do unieważnienia uchwały jest napisane, 
że w V Liceum Ogólnokształcącym funkcjonują 3 oddziały ogólnodostępne,  
3 oddziały mistrzostwa sportowego. Tak jest wykazane w SIO bo taki jest 
obowiązek. Są to 3 oddziały ogólnodostępne w tym 3 oddziały mistrzostwa 
sportowego. Tak należy interpretować wydruki z SIO. Identycznie jest w VI LO 
mistrzostwa sportowego. W związku z powyższym Wojewoda stwierdził, że nie ma 
szans na funkcjonowanie oddziałów ogólnodostępnych. Nabór do oddziałów 
ogólnodostępnych jest prowadzony. W latach 2019-2022 był nabór prowadzony ale 
utworzył się oddział mistrzostwa sportowego i tak w kolejnych latach. Na dzień 
dzisiejszy są 3 oddziały mistrzostwa sportowego. Zgodnie z rozporządzeniem 
Ministra Edukacji i Nauki dot. oddziałów sportowych i mistrzostwa sportowego z §3 
ust. 3 , który określa  - „szkoła w której prowadzone są zajęcia sportowe 
obejmujące szkolenie sportowe w jednym lub kilku sportach w co najmniej jednym 
oddziale mistrzostwa sportowego w najmniej 3 kolejnych latach jest szkołą 
mistrzostwa sportowego”. Chcąc zmienić nazwę chcemy ją dostosować do 
przepisów prawa w związku z tym, że są tam tylko oddziały mistrzostwa 
sportowego. Dla rodziców i uczniów nic się nie zmieni.  
 

Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr X.154.2022 w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 
nadzorcze Wojewody Śląskiego, w którym unieważniono Uchwałę  
Nr VII.99.2022 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 26 maja 2022r. w 
sprawie zmiany nazwy V Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w 
skład Zespołu Szkół Nr 5 w Jastrzębiu-Zdroju, została przyjęta głosami: 
za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
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Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 
 
Angelika Garus-Kopertowska - Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 
nadzorcze Wojewody  Śląskiego, w którym unieważniono Uchwałę Nr VII.101.2022 
Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 26 maja 2022r. w sprawie rozpatrzenia petycji, 
 
Piotr Szereda 
 - W dniu dzisiejszym Biuro Rady Miasta przesłało do Państwa opinię prawną.  
 
Przewodniczący Rady Miasta odczytał opinię prawną.  
 
Opinia stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu.  
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr X.155.2022 w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 
nadzorcze Wojewody  Śląskiego, w którym unieważniono Uchwałę Nr 
VII.101.2022 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 26 maja 2022r. w 
sprawie rozpatrzenia petycji, została przyjęta głosami: za – 20, przeciw – 
0, wstrzymujących się –0. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 
 
Angelika Garus-Kopertowska - Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego Urzędu 
Pracy w Jastrzębiu-Zdroju. 

Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Proszę Pan Dyrektor PUP.  

Andrzej Koba 
 - Szanowni Państwo, jak zapewne Państwo wiecie od początku lipca Powiatowy 
Urząd Pracy mieści się w nowej siedzibie przy ul. Wrocławskiej. Niezbędna była 
zmiana Statutu PUP. Statut zmieniamy w kilku elementach. Chodzi głównie o 
zmianę siedziby jak również sam Statut dostosowujemy do obowiązujących 
przepisów prawa. Statut nie był zmieniany od 12 lat.  
 
Tadeusz Sławik 
 - Proszę w kilku słowach przedstawić nową siedzibę PUP. 
 
Andrzej Koba 
 - Szanowni Państwo w imieniu pracowników dziękuję Panu Prezydent, która  
zainicjowała pomysł zmiany lokalizacji. Determinacja Pani Prezydent doprowadziła 
do tego, że mamy nową siedzibę. Petenci są obsługiwani w całkiem nowych 
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warunkach. Chciałbym również podziękować Panu Wiceprezydentowi Romanowi 
Foksowiczowi za determinację i prowadzenie inwestycji. Wiele problemów  
i zagadnień trzeba było rozwiązać. Posiłkowaliśmy się wieloma ekspertyzami jak 
również spostrzeżeniami, które udało nam się wdrożyć. Zapraszam Państwa do 
nowej siedziby, żeby zobaczyć jak wygląda i w jakich warunkach są obsługiwani 
klienci. Na pewno jest bardzo pozytywny odbiór ze strony klientów z uwagi na 
położenie nowej siedziby, która jest bliżej centrum. Powierzchnia i kubatura jest 
zdecydowanie większa i odpowiada wszystkim wymogom.  
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta  
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr X.156.2022 w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego 
Urzędu Pracy w Jastrzębiu-Zdroju została przyjęta głosami: za – 20, 
przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Piotr Szereda- Przewodniczący Rady Miasta   
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 4 

Zakończenie posiedzenia  

 
Piotr Szereda - Przewodniczący  Rady Miasta   
 - Zamykam obrady X Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta.  
 
 
 
Protokołowała 
 
Monika Dulewicz 
 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 


